
  
 
 
Referat fra bestyrelsesmøde hos Arne torsdag dag den 4. december 2008 kl. 17,30 
 
 
Deltagere. 
Carl-Johan Mortensen, Niels Lund, Erik Kristiansen, Arne Nørgaard.  
 
Bestyrelsesmøde 11. august 2008.  
Referatet godkendt. 
 
Evaluering på klubarrangementer 
Distriktets mix.finale på Tapeten i april blev et godt arrangement for BBC. 
Sommerbridgen med Åbent Hus var for gæster og medlemmer også i år en lang række af gode bridgeaftener, og foreslås 
gentaget i stort set uændret form i 2009. 
Barometerturneringen den 4. oktober havde 48 deltagende par, og alt forløb som det skulle. Klubben satser på et tilsvarende 
godt arrangement i 2009. Grundet et stort udbud af bridgearrangementer i efteråret er datoen endnu ikke endeligt fastlagt. 
Klubheat i Åben Par blev spillet i to rækker á 12 par, heraf 27 BBC-spillere, som ikke betalte indskud. 12 par kvalificerede 
sig til at deltage i distriktets finale den 28./29. marts i Rungsted. 
 
Kassererberetning. 
Der er i alt 128 aktive og 21 passive medlemmer. Driftsregnskabet følger tilnærmelsesvis budgettet, dog bliver udgiften til 
præmier større end forudsat. Klubben benytter Nordea Bank. Kontonummer er på klubbens hjemmeside. 
 
Bestyrelse i næste sæson. 
Erik og Arne stiller op til genvalg. Poul Koefoed-Petersen har meddelt sin udtræden af bestyrelsen. 
 
Medlemssituationen. 
Ingen ændringer i medlemssammensætningen. Der er enkelte par på venteliste til den kommende sæson. 
 
Sikkerhedsskab. 
Klubben har indhentet tilbud på et sikkerhedsskab, og Tapeten’s ledelse har givet tilladelse til opsætning af skabet, der skal 
benyttes til opbevaring af Bridgemates, kortblandemaskine og lign. Skabet forventes leveret indenfor få uger. 
 
Vedtægter og klubregler. 
De nuværende vedtægter og klubregler skal genoptrykkes med korrekt gengivelse af DBf. Arne sender ændringerne til 
webmaster/hjemmeside og til Niels for trykning. 
DBf henstiller, at klubbens vedtægter standardiseres, og det vil BBC søge at efterkomme ved førstkommende revision. 
 
Brug af Bridgemate. 
Systemet har nu været i brug i klubben i 2 år, og det er i dag svært at forestille sig BBC uden Bridgemate.  
Af de leverede 34 eksemplarer har der på det seneste været udfald på 3. Forhåbentlig er det et forbigående fænomen. 
 
Spilafvikling og resultatformidling. 
Der er tilgået klubben klage over for langsomt spil og ditto resultatformidling. Henvendelsen giver anledning til et ”service- 
eftersyn” af nødvendig spilletid, men også hurtig formidling af aftenens resultater må fremmes mest muligt. 
 
Juleafslutningen den 16. december. 
Forberedelser gennemgået. 
 
Diverse. 
Klubheat, mix, den 24. januar. Samme koncept som åbenpar i november. 
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